

Van: info@rosadoc.be
Verzonden: maandag 27 mei 2013 10:58
Aan: Veerle Solia
Onderwerp: RoSa's vrouwennieuws

Vrouwennieuws

27 mei 2013

In het nieuws

- 15.500 moeders aan het werk als tekort in opvang wordt opgelost (De Morgen, 27/05/2013)
- Waarom het hoofddoekenverbod gehandhaafd moet worden (De Morgen, 27/05/2013)
- Tante van Angelina Jolie overleden aan borstkanker (De Morgen, 27/05/2013)
- 18 vrouwen overleden door gebruik hormonenpil Diane-35 (De Standaard, 27/05/2013)
- Meer kinderopvang: 15.500 moeders aan het werk (De Standaard, 27/05/2013)
- Jongens in de hoek (De Standaard, 27/05/2013)
- Zwangere vrouwen misleid door farmaceutisch bedrijf (De Volkskrant, 27/05/2013)
- Nick Ross defends rape comments (BBC News, 27/05/2013)
- Indian stuntwoman 'proud' to break stereotypes (BBC News, 27/05/2013)
- The London art audit: how well are female artists represented? (The Guardian, 27/05/2013)
- Lose the lads' mags or risk legal action (The Guardian, 27/05/2013)
- Sales of lads' mags could amount to sexual harassment, lawyers tell shops (The Independent, 27/05/2013)
- "Lady Gaga geeft verkeerd beeld van feminisme" (De Morgen, 26/05/2013)
- 'La vie d'Adèle' wint Gouden Palm op Filmfestival Cannes (De Morgen, 26/05/2013)
- Opnieuw betoging tegen homohuwelijk in Parijs (De Morgen, 26/05/2013)
- Parijs betoogt tegen homohuwelijk (De Standaard, 26/05/2013)
- 'La vie d'Adèle' wint Gouden Palm (De Standaard, 26/05/2013)
- "La Vie d'Adèle chapitres 1 et 2" : l'éclosion d'une femme, cueillie à fleur de peau (Le Monde, 26/05/2013)
- Le palmarès du festival de Cannes couronne «La vie d'Adèle» d'Abdellatif Kechiche (Libération, 26/05/2013)
- Mariage pour tous, l'ultime raout des anti (Libération, 26/05/2013)
- Gloria Steinem's 'a bunny's tale' – 50 years later (The Guardian, 26/05/2013)
- Truth behind the death of suffragette Emily Davison is finally revealed (The Guardian, 26/05/2013)
- How Uganda's female writers found their voice (The Guardian, 26/05/2013)
- I would have stood shoulder to shoulder with the Suffragettes (The Independent, 26/05/2013)
- Former Crimewatch presenter Nick Ross provokes fury with rape comments (The Independent, 26/05/2013)
- Nick Ross, you are dangerous and misguided (The Independent, 26/05/2013)
- Review: Flappers - Six Women of a Dangeous Generation, By Judith Mackrell (The Independent, 26/05/2013)
- Video: Is calcium good or bad for a woman's lifespan? (The Globe and Mail, 26/05/2013)
- Catholiques et progressistes, ils défendent le genre (Le Monde, 25/05/2013)
- Drama on same-sex relationship wins top prize at Cannes (The Globe and Mail, 26/05/2013)
- Story of Young Woman's Awakening Is Top Winner (The New York Times, 26/05/2013)
- Minder vrouwen in bevallingsrust en minder zieken in 2012 (De Morgen, 25/05/2013)
- Met Jan in Cannes: De immigrante en de lesbienne (De Morgen, 25/05/2013)
- Lelijk is het nieuwe mooi (De Standaard, 25/05/2013)
- Topatletes laten teelballen verwijderen op last van IAAF (De Morgen, 25/05/2013)
- Masculin-féminin : cinq idées reçues sur les études de genre (Le Monde, 25/05/2013)
- Comment les détracteurs de la théorie du "genre" se mobilisent (Le Monde, 25/05/2013)
- "Il est impossible de deviner si un cerveau appartient à un homme ou une femme" (Le Monde, 25/05/2013)
- Sex abuse victims thwarted by out-of-date law (BBC News, 25/05/2013)

- Osaka Mayor Toru Hashimoto who caused controversy for Japan sex slaves comments apologises for saying US military should visit brothels ([The Independent](#), 25/05/2013)
- Hagel Calls Sex Assaults in Military a 'Scourge' ([The New York Times](#), 25/05/2013)
- Video: Hagel urges cadets to end scourge of sexual assaults in U.S. military ([The Globe and Mail](#), 25/05/2013)
- Google's quest to get more women in tech ([CNN](#), 25/05/2013)
- Seksslavinnen uit WOII eisen ontslag burgemeester van Osaka ([De Morgen](#), 24/05/2013)
- Sexes et races, deux illusions ([Le Monde](#), 24/05/2013)
- L'icône : Tamara de Lempicka, garçonne sensuelle ([Le Monde](#), 24/05/2013)
- Bournville blue plaque for suffragette Julia Varley ([BBC News](#), 24/05/2013)
- Margaret Harrison wins Northern Art Prize ([BBC News](#), 24/05/2013)
- Suffragette Emily Davison: The woman who would not be silenced ([The Independent](#), 24/05/2013)
- Jerry Lewis: 'Women doing comedy bothers me' ([The Independent](#), 24/05/2013)
- Video: South Korean 'comfort women' want apology from Japan ([The Globe and Mail](#), 24/05/2013)
- Mixed messages: Why women and men miscommunicate ([The Globe and Mail](#), 24/05/2013)
- Tables turned: Facebook hit with social media campaign over sexist content ([The Globe and Mail](#), 24/05/2013)
- Video: Obama calls on U.S. military to stamp out sexual assault ([The Globe and Mail](#), 24/05/2013)
- The Women Versus The Ted ([The New York Times](#), 24/05/2013)
- When a Billionaire Speaks Off the Cuff on Motherhood ([The New York Times](#), 24/05/2013)
- A Billionaire on Working Mothers: Babies Kill Women's Focus ([The New York Times](#), 24/05/2013)
- Women forced into wartime sex cancel meeting with japanese mayor ([The New York Times](#), 24/05/2013)
- Rapes in Brazil Spur Class and Gender Debate ([The New York Times](#), 24/05/2013)
- Women in art: why are all the 'great' artists men? ([The Guardian](#), 24/05/2013)
- Diabetes in India rising, with women at a particular disadvantage ([The Guardian](#), 24/05/2013)
- How adolescent girls in Africa are shaping their own future ([The Guardian](#), 24/05/2013)
- Ägyptisches TV-Experiment Belästigt werden wie eine Frau ([Sueddeutsche Zeitung](#), 24/05/2013)

 Word fan van RoSa documentatiecentrum op Facebook.

De RoSa vrouwennieuws mailing brengt een dagelijkse selectie vrouwen nieuws uit de internationale pers. Meer vrouwen nieuws vind je op de vertrouwde vrouwen nieuwspagina's op www.rosadoc.be
 Wilt u deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding 'uitschrijven vrouwen nieuws'.